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ТАРЗИ ТАЪЛИМИ ИБОРАҲОИ ФРАЗЕОЛОГӢ ДАР СИНФИ 6 

 

Ҳикмат Султонович Ҳикматов  

Устоди кафедраи адабиётшиносии ӯзбеки Донишкадаи  

давлатии педагогии Чирчиқи вилояти Тошканд 

 

АННОТАТСИЯ 

      Доир ба омӯзиши мавзӯи “Ибораҳои фразеологӣ (устувор) дар дарсҳои 

забони тоҷикӣ” дар барномаҳои таълимӣ аз синфҳои 6-ум оғоз меёбад. То ин 

дам талабагони мактабӣ ба таври умумӣ ҳангоми гузаштани мавзӯи “Ибора ва 

хелҳои он” дар синфи 5 маълумот пайдо намуда буданд. Ин ҳам бо салоҳдиди 

омӯзгор вобаста аст, ки оё дар вақти гузаштани ин мавзӯ ба талабагон 

хотиррасон намуда буд ё не. Аз ин ҷост, ки хостем сухане чанд доир ба чӣ тавр 

ташкил кардани мавзӯи мутазаккира дар синфи 6 гуфта гузарем. 

Калимаҳои такягоҳӣ: рехта, фразеология, устувор, ҷойивазкунӣ, 

мураттаб, хазина, таркиб, махлут, катигория, ҷузъ.  

 

HOW TO TEACH PHRASEOLOGIGAL EXPRESSIONS IN 6TH GRADE 

 

ABSTRACT 

      The study of the topic "Phraseological expressions (stable) in the Tajik 

language lessons" in the curriculum begins in 6th grade. Until now, schoolchildren in 

general have received information in the 5th grade on the topic of "Phrases and their 

types." It is also up to the teacher to decide whether or not to remind the students 

during the course. From here, we wanted to say a few words about how to organize a 

thought-provoking topic in 6th grade. 

Keywords: shed, phraseology, stable, displacement, sorted, treasure, 

composition, mixture, category, item. 

https://scholar.google.com/citations?user=Rs_3Up0AAAAJ&hl=en&authuser=4
https://slib.uz/ru/journal/view?id=131
http://www.ares.uz/

